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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

3. april 2019 - Kl. 18:30 til 20:30 – Heldagsskolen 

 

 
 

 
Fraværende:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

Dagsorden og prioritering godkendt. 

2. Økonomi 

Ressourceudmelding og skoleårets planlægning 

 

Øk. Følgegruppe har møde forinden bestyrelsesmødet 

MO: Der forventes et beskedent overskud ultimo 
2019. Et vikariat udløber efter indeværende skoleår. 

 
SFO: Budgettet viser et beskedent underskud.  

 

Øvrig Vest: Forventningen er, at vi kommer ud med 
et nul. Det vil blive nødvendigt at klasseoptimere på 

tre årgange pga. et faldende elevtal på ca. 50. Det 
vil være muligt at skrue en anelse op for øvrig 

undervisning. De 1,2 mio. kr. som vi har fået fra 4 

mio. kr. puljen, skal anvendes til det beskrevne 
projekt ”Anerkendt” i kalenderåret 2019. 

 
HE: Endnu ingen ressource meldt ud. HE vil efter al 

sandsynlighed skulle nednormere på grund af 

overforbruget på det samlede specialiserede område 
i kommunen. Pt. er situationen jf. ovenstående 

uafklaret. 
 

 
Procesplan for skoleårets planlægning 19/20 

fremlagt. 

 
Ressourceforbrug opdelt i faglig undervisning, 

understøttende undervisning og øvrig undervisning 
på almenområdet 19/20 fremlagt og kommenteret. 

 

Det påtænkes at anvende elementer i princippet for 
overgangen Gærum til Bangsbostrand fra 6. til 7. 

klasse og etableringen af nye klasser i denne 
sammenhæng i den førnævnte klasseoptimering. 

3. Nyt fra elevrådet RA: Elevrådet har været meget involveret i 
skolefesten. Et forventet overskud anvendes til 

initiativer til gavn for eleverne. 

BA: Bestyrelsesrepræsentanten har været til møde 
vedr. ”Unge med ondt i livet”. Læringen herfra vil 

blive forsøgt anvendt på skolen. 

4. Jette/Carsten orienterer 

 

JO: AULA-foredrag for forældre, afdelingsledere og 

distriktsledere i Strandby. Graden og formen af 
kommunikation er et oplagt sted at kigge på ved 

overgangen fra FORÆLDREINTRA til AULA. 

Der blev orienteret om det seneste møde vedr. 
renoveringen på BA. 
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CK: Fremover bliver der to ”normale” samt to 
uformelle dialogmøder med politikerne. 

5. Eventuelt Tildelingen af buskort og mangel på samme til 
Gærum-elever blev kommenteret. 

Det blev bemærket, at det på et af de kommende 

møder kunne være relevant at drøfte, hvad vi kan 
gøre for at bremse elevtilbagegangen. 

 
 


